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دیدگــــــاه

11ورزش a r m a n m e l i . i r

  ضیا عربشاهی 
کارشناس فوتبال

گفـــت و گـــو 

کاش »دبیر« روزی ۱۵ دقیقه  
رئیس فدراسیون بوکس می شد!

ایسنا: کارشناس بوکس با بیان اینکه 
اکثر اعضای کمیته های فدراسیون حتی 
یک مدال برنز مسابقات استانی هم ندارند 
و به واسطه سفارش منصوب شده و این 
آسیب جبران ناپذیری به بدنه بوکس وارد 
خواهد کرد، ادعا کرد: آقای ثوری برای 
سمت دبیری فدراسیون هم به سه نفر قول 
داد که آنها را در این سمت منصوب کند، اما 
هنوز فدراسیون دبیر ندارد. اکنون هم در 
تلاش است روسای هیات هایی که در زمان 
انتخابات به او رای نداده اند را برکنار کند. 
وی با تاکید براینکه آقای ثوری توان اداره 
فدراسیون بوکس را ندارد، گفت: تحصیلات 
سازمان  کارمند  و  جزا  حقوق  ایشان 
زندان هاست و مامور به خدمت به فدراسیون 
بوکس آمده، بدون اینکه سابقه ای در بوکس 
و یا حتی آشنایی با قوانین و بخشنامه های 
این حوزه داشته باشد. نادری زاده با اشاره 
به وضعیت نامناسب زیرساخت های این 
رشته، عنوان کرد: سالن بوکس مجموعه 
ورزشی شهید شیرودی از نظر سیستم تهویه 
دارای مشکلات زیادی بود، به طوری که در 
فصل گرم بوکسورها توان تمرین را در آن 
نداشتند، تا اینکه یک خیر ورزشی برای 
آنجا کولر قسطی گرفت و نصب کرد. وی 
افزود: برای تکمیل خانه بوکس که حدود ۳۰ 
درصد پیشرفت فیزیکی داشت هم به حدی 
تعلل کردند و دست روی دست گذاشتند که 
رئیس فدراسیون کشتی آمد آن را گرفت 
و تکمیل کرد و یک خانه کشتی مجهز را 
برای قهرمانان کشتی در آنجا احداث کرد.  
مربی سابق تیم های ملی پایه بوکس ایران 
گفت: از آقای دبیر می خواهیم روزی ۱۵ 
دقیقه رئیس فدراسیون بوکس باشد، چراکه 
معتقدم ۱۵ دقیقه عملکرد ایشان با کل ۲۴ 
ساعت عملکرد آقای ثوری برابری می کند. 

تیم استقلال فصل متفاوتی را با »ساپینتو« 
می گذراند. علیرضا اکبرپور، بازیکن سابق 
تیم استقلال در خصوص وضعیت آبی پوشان 

صحبت کرد. 
  در خصوص عملکرد استقلال چه 

نظری دارید؟
 حرکت رو به رشدی در تیم دیده می شود. 
امتیازات مناسبی در این هفته ها کسب شده 
و آبی پوشان را با امتیاز برابر با پرسپولیس و 
به دلیل تفاضل گل کمتر در رتبه دوم قرار داده 
است. آینده روشنی را برای استقلال می بینم 
و معتقدم نتایج تیم در هفته های آینده بهتر از 

این هم خواهد شد. 
بازگشت  مورد  در  شما  نظر    

»فتح ا...زاده« چیست؟
 کارنامه درخشان فتح ا... زاده با استقلال 
بر کسی پوشیده نیست و قهرمانی هایی که 
نصیب تیم شده در کارنامه مدیریت مدیرعامل 
جدید باشگاه ثبت شده است. مصطفی آجورلو 
از مدیران خوشنام و پاک فوتبال ایران است و 
صحت و درستی بحث اختلاس وی نامشخص 
است، ولی این مدیر توانمند قهرمانی را به 
استقلال بازگرداند و امیدوارم حرف هایی 
که درباره اش می زنند فاقد حقیقت باشد. 
فتح ا... زاده به خانه اش بازگشته و این امید وجود 
دارد تا این بار وعده کسب سومین قهرمانی 
استقلال در آسیا محقق شود. اینکه او به جای 
آجورلو انتخاب شده تصمیمی بوده که وزارت 

ورزش و جوانان گرفته است. 

خارج ازمستطیل سبز

 علیرضا اکبرپور: 
 کارنامه 

 »فتح ا... زاده« 
بر کسی پوشیده نیست

خبــــــر
 اعتراض »گواردیولا« 
به هواداران لیورپول 

به گزارش ساکرنت، در جریان هفته 
دهم لیگ فوتبال جزیره، تیم لیورپول به 
مصاف منچسترسیتی رفت و در یک بازی 
بسیار حساس توانست با نتیجه یک بر صفر 
به پیروزی برسد. تک گل این بازی توسط 
محمدصلاح در دقیقه ۷۶ زده شد. فیل 
فودن در دقیقه ۵۳ توانست برای تیمش 
گلزنی کند که این گل پس از بررسی 
VAR مردود اعلام شد. گواردیولا از این 
تصمیم عصبانی بود، حتی قبل از اینکه داور 
مانیتور کنار زمین را نگاه کند، او به سمت 
هواداران لیورپول چرخید و اعتراض کرد. 
پپ گواردیولا گفت: دفعه بعد هواداران 
لیورپول این کار را بهتر انجام خواهند داد 
و سکه های شان به من اصابت خواهد کرد. 
آنها به شدت توهین کردند و به سمت من 
سکه پرتاب کردند. این جا آنفیلد است. داور 
قبل از بازی با دستیار من و یورگن صحبت 
کرد و گفت که مراقب رفتارهای مان در کنار 
زمین باشیم. در هر صورت اینها اتفاقاتی 
است که در هر دیدار ممکن است رخ دهد. 
ما باختیم چون اشتباه کردیم چون با یکی 
از بهترین تیم های جهان بازی کردیم. 
لیورپول متعهد شده است که هوادارانی را 
که به سمت گواردیولا سکه پرتاب کردند را 

شناسایی کند.

سردرگمی بازیکنان پرسپولیس 

   دوست
ظاهرا سادیو مانه دوست صمیمی اش را در مونیخ 
پیدا کرده است و روزهای شادتری را در باشگاه 
جدیدش سپری می کند. دوست صمیمی مانه در بایرن، 

همین عروسک خرس محبوب مونیخی هاست.

  جلسه نخست
 آلومینیوم اراک که در دیدار اخیرش موفق شد 
مس کرمان را با نتیجه دو بر صفر شکست بدهد، دیروز 
نخستین جلسه تمرینی پیش از بازی حساس برابر 

استقلال را پشت سر گذاشت.

        استیصال
استیصال احتمالا بهترین لغت برای توصیف این 
فصل  رونالدو یکی از بهترین بازیکنان تاریخ فوتبال 
است. بر خلاف گذشته، جریان هیچ مسابقه ای باب 

میل »کریس« بزرگ و پرافتخار پیش نمی رود.
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 فوتبـــال داخلـــی 
تسنیم: کاپیتان پیشین استقلال، فتح ا... زاده را مدیری 
کاربلد دانست و در عین حال تاکید کرد، او کار سختی در 
بازگشت دوباره به این باشگاه دارد. شاهین بیانی پیشکسوت 
استقلال درباره تغییرات مدیریتی باشگاه استقلال و حضور 
دوباره فتح ا... زاده به عنوان مدیرعامل در این باشگاه اظهارداشت: 
همه ما به تغییر مدیرعامل در استقلال عادت داریم، اما باید 
بگویم من دلیل تغییر مدیرعامل استقلال را نمی دانم. آجورلو در 
بیش از یکسالی که در استقلال مشغول به کار بود خیلی خوب 
کار کرد و به عنوان یک مدیر باتجربه استقلال را به قهرمانی هم 
رساند. وی ادامه داد: در دوره ای که آجورلو مدیرعامل بود، از 
معدود سال هایی بود که استقلال آرامش داشت و همه چیز سر 
جای خودش قرار داشت. او با تزریق پول به باشگاه، به لحاظ 
مالی مشکلی نداشت و کادر فنی گذشته و فعلی هر خواسته ای 
داشتند، برآورده شد. با این شرایط جای سوال دارد که چرا 
مدیری با چنین عملکردی باید تغییر کند و دوباره کار از صفر 
شروع شود »فتح ا... زاده کاربلد است و بالا و پایین استقلال 
را می شناسد.«، بیانی با بیان این جمله افزود: فتح ا... زاده در 
دوره های گذشته عملکرد به نسبت خوبی در استقلال داشته 
است و هواداران هم او را دوست دارند، اما قطعا خودش هم 
می داند که شرایط با دوره های گذشته حضورش در استقلال 
خیلی فرق کرده است. در فوتبال امروز پول حرف اول را می زند 
و با این قراردادهای سنگینی که وجود دارد اگر یک مدیرعامل 
پشتوانه مالی نداشته باشد هیچ کاری نمی تواند انجام دهد. 
بنابراین کار برای فتح ا... زاده سخت است و باید خیلی تلاش 

کند تا آرامش استقلال به هم نخورد. 

در باشگاه استقلال چه خبر است؟

بدهی 90 میلیاردی و ضمانت جعلی! 

سال  پنجم
شماره   1394

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل مس رفسنجان در هفته نهم 
لیگ برتر فوتبال،  به برتری رسید. پرسپولیس برای اینکه از 
کورس قهرمانی عقب نماند باید مقابل مس به حداکثر امتیاز 
دست پیدا می کرد. باتوجه به اینکه این دیدار در ورزشگاه 
آزادی برگزار می شد و پرسپولیس برای گرفتن ۳ امتیاز کار 
راحتی داشت که در نهایت این دیدار بی روح با گلزنی لوکادیا 
از روی نقطه پنالتی با نتیجه یک بر صفر به سود سرخ پوشان به 
اتمام رسید.  بعداز اینکه داور سوت بازی را به صدا درآورد، از 
همان ابتدا تیم فوتبال پرسپولیس از جلوی زمین خودش روی 
دروازه مس رفسنجان فشار وارد کرد. حملات پرسپولیس روی 
دروازه مس رفسنجان باعث شد تا آنها ناخودآگاه عقب تر بازی 
کنند. بر همین اساس با فشاری که پرسپولیس آورد، مدافعان 
مس رفسنجان تحت فشار قرار گرفتند. ارسال از جناحین 
روی دروازه مس رفسنجان ادامه پیدا کرد تا در نهایت یکی از 
مدافعان آنها مرتکب پنالتی شد و پرسپولیس خیلی زود به 
گل رسید.  بعداز گلی که در اوایل بازی از روی نقطه پنالتی 
به ثمر رسید، رفته رفته از حملات پرسپولیس کاسته شد و 
مس رفسنجان هم کمی از زیر فشار رهایی پیدا کرد. در ادامه 
نیز توپ دیگر در میانه زمین بین دو تیم رد و بدل می شد و 
فشاری روی دروازه ها ایجاد نشد. تا آخرین این دیدار هم 
خیلی موقعیت روی دروازه دو تیم خلق نشد. پرسپولیس با 
سیستم تک مهاجم و دو هافبک دفاعی مقابل تمام تیم ها بازی 
می کند. بازی با تک مهاجم در نوک حمله پرسپولیس باعث 
شده است تا بازیکنان سردرگم باشند. با اینکه پرسپولیس در 
وسط زمین و کناره ها، وینگرهای چپ و راست خوبی دارد، اما 
آن چنانکه باید توپ به یورگن لوکادیا نمی رسد و هافبک ها 

خوب او را تغذیه نمی کنند. 

آرمان ملی: این روزها پس از تغییرات مدیریتی در 
استقلال، این باشگاه با مشکلی دیگر مواجه است و آن 
بدهی 9۰ میلیاردی به سازمان لیگ است، ضمن اینکه 
ضمانت های این باشگاه به سازمان لیگ هم جعلی از آب 

درآمده است. 
  ماجرا چیست؟

باشگاه استقلال فصل گذشته در یک اقدام قابل توجه 
اعلام کرد که مخالف این است که تبلیغات محیطی این 
باشگاه در اختیار سازمان لیگ باشد. بعداز کش وقوس های 
زیاد در نهایت سازمان لیگ فصل گذشته تبلیغات محیطی 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس را در اختیار خودشان قرار 
داد. در این توافق انجام شده باشگاه پرسپولیس به تعهدش 
عمل کرد و سهم سازمان لیگ را پرداخت کرد، اما باشگاه 
استقلال از فصل گذشته ۳۶ میلیارد تومان باید به سازمان 

لیگ واریز می کرد، اما این اتفاق نیفتاد.  
 بدهی آجورلو؟

حسین آل اسحاق، مشاور حقوقی سازمان لیگ در 
گفت وگویی در مورد اینکه با توجه به برکناری مصطفی 
آجورلو از مدیریت باشگاه استقلال، تکلیف مطالبات سازمان 
لیگ بابت تبلیغات محیطی از این باشگاه به کجا خواهد 
رسید، اظهارداشت: سازمان لیگ از آجورلو طلب ندارد، بلکه 
از شرکت فرهنگی -  ورزشی استقلال که متعلق به سهامی 
عام است، بابت یک قرارداد دو ساله که تا پایان این اعتبار 
دارد، طلب داریم. استقلال به جز سه قسط، سایر تعهدات 
خود را پرداخت نکرده است. -۷۰ ۶۰ میلیارد مربوط به 
اصل طلب است که با توجه به خسارت تاخیر در پرداخت، 
مبلغ بدهی استقلال بالغ بر 9۰ میلیارد تومان خواهد شد. 
پرداخت این بدهی برعهده و ذمه شرکت فرهنگی -  ورزشی 
استقلال است. آل اسحاق در مورد ادعای اخیر خود مبنی بر 

اینکه ضمانت نامه های کارگزار باشگاه استقلال جعلی است، 
عنوان کرد: طبق قوانین و مقررات، فردی که می خواهد 
قراردادی ببندد باید ضمانت بیاورد. باشگاه استقلال 
به وزارت ورزش اعلام کرد:  به دلیل دولتی بودن امکان 
ضمانت دادن وجود ندارد. هر چند این حرف وجاهتی نداشت 
و پیش از این هم گفتم می توانستند از طریق موسسات 
مالی و اعتباری ضمانت نامه های لازم را                            ارائه کنند. با این 
وجود با اصرار برخی دوستان قرار شد استقلال یک نفر 
را                            به عنوان کارگزار معرفی کرده و او ضمانت نامه بیاورد. 
باشگاه استقلال هم برای تضمین، این ضمانت نامه را مهر 
و امضا کرد. وی خاطرنشان کرد: در آن زمان روسای سابق 
فدراسیون چنین تصمیمی گرفته و خودشان هم پس از عقد 
قرارداد ضمانت نامه ها را                            تحویل گرفتند. هر چند من با این 
موضوع موافق نبودم و سازمان لیگ هم چنین کاری انجام 
نداد. پس از اینکه دومین پرداخت کارگزار انجام نشد، برای 
اینکه ضمانت نامه ها را                            به اجرا بگذاریم، متوجه شدیم صدر و 
ذیل این ضمانت نامه ها با هم تفاوت اساسی و مشکل جدی 
دارد. درواقع به نوعی مخدوش و مجهول است. مشاور حقوقی 
سازمان لیگ اظهارداشت: دسترسی به این ضمانت نامه ها 
قابل دسترسی نبود و به قول معروف، ضمانت نامه ها کشک 
بودند. هرچه به مسئولان استقلال گفتیم به این دلیل که 
شما تضمین داده اید، بیایید و در جلسه ای شرکت کنید 
تا بحث حل شود، مدام امروز و فردا کرده و این کار را                            انجام 

ندادند تا مشکل حل شود. 
  صحبت های درودگر

محمدصادق درودگر در مورد اینکه آیا همچنان با سازمان 
لیگ همکاری می کند، گفت: پس از انتخابات فدراسیون 
فوتبال از ریاست کمیته بازاریابی سازمان لیگ استعفا کردم 
و در جلسات هیات رئیسه نیز شرکت نکردم. می خواهم 

با برگزاری مجمع این پست را نیز تحویل بدهم. وی در 
مورد بدهی 9۰ میلیاردی باشگاه استقلال به سازمان لیگ 
بابت تبلیغات محیطی عنوان کرد: باید به مصطفی آجرلو 
برای زحماتی که در باشگاه استقلال کشید، خسته  نباشید 
بگویم. همچنین به فتح ا... زاده نیز خیرمقدم می گویم که 
شاید راه های جدیدی برای هدایت استقلال دارد. مشکل ما 
هم با استقلال نبود بلکه با کارگزارش بود. باشگاه استقلال 
کارگزاری معرفی کرد که مقرر شد پس از برگزاری هر بازی 
خانگی استقلال سه میلیارد تومان بابت تبلیغات محیطی به 
سازمان لیگ بدهد. در روز اول عقد قرارداد این کار را انجام 
داد اما دیگر هیچ پولی پرداخت نکرد. مدیر سابق بازاریابی 
سازمان لیگ اضافه کرد: از فصل گذشته ۳۶ میلیارد باقی 
ماند. برای این فصل خود باشگاه استقلال قرارداد بست 
و برای هر بازی قرار شد ۳ میلیارد و ۷۵۰ میلیون تومان 
پرداخت کند، اما باشگاه نیز از روز اول فصل جدید هیچ مبلغی 
را پرداخت نکرد. البته فصل گذشته نیز باشگاه استقلال تمام 
مکاتبات، اسناد و مدارک شرکت کارگزار را مهر، امضا، تایید 
و ضمانت کردند اما برخلاف امسال سال گذشته با کارگزار 
قرارداد بستیم. درودگر در مورد اینکه چه اتفاقی افتاد که 
کارگزار استقلال و این باشگاه پس از پرداخت ۳ میلیارد 
تومان، باقیمانده مبلغ را پرداخت نکردند تا این بدهی در 
حال حاضر به بیش از 9۰ میلیارد تومان برسد. زمانی که در 
کمیته بازاریابی سازمان لیگ بودم، حیدر بهاروند برای سه 
پرونده به من ما موریت داد که برای هر سه مورد رأی گرفتم. 
وی خاطرنشان کرد:  در یک پرونده پول کامل از بدهکار 
گرفتیم. پرونده دیگر در مرحله تجدیدنظر است. یک شرکت 
دیگر که بزرگ ترین و عمده ترین بدهکار سازمان لیگ است، 
نیز پرونده اش در مرحله تجدیدنظر قراردارد. امیدوارم 
دوستان مان در قوه قضائیه کمک کنند تا حق فوتبال استیفا 
شود. همان افراد سراغ استقلال رفتند و از طریق این باشگاه 
وارد شدند. همان روز اول به آجرلو گفتم این فرد شما را هم 
به مخمصه و مشکل می اندازد که انداخت. مشخص شد ۵۰۰ 
میلیارد کف و هزار میلیارد سقف برای درآمدزایی استقلال 
وجود نداشت. فقط آنها به آجرلو دروغ گفتند اما متاسفانه 
مدیران ما تا وقتی خودشان آزمون و خطا نکنند، به نتیجه 
نمی رسند. حتما باید این بلا سر خودشان هم بیاید. درودگر 
در خصوص اینکه پس از انجام نشدن تعهدات کارگزار پس 
پرداخت قسط اول آیا کسی نبود که پیگیر ماجرا شود، 
اظهارداشت: کسی بود، اما وزارت ورزش وجوانان از باشگاه 
استقلال حمایت می کرد. اکنون استقلال بیش از 9۰ میلیارد 
بدهکار شده که البته این مبلغ خسارت تاخیر هم دارد. 
متاسفانه این مشکلات وجود دارد و حل نمی شود. خشت اول 
چون نهد معمار کج تا ثریا می رود دیوار کج. تا وقتی براساس 
اصول و مقررات بین المللی مجامع، هیات مدیره و مدیریت 
باشگاه ها تشکیل نشود، آنها پاسخگو نباشند و مسابقات مان 

درآمدزا نشود، همین مشکلات وجود دارد.

 بیــن المــلل
۲۰۱۱ از  ۳۱ ساله در سال  دیوید دخیا، دروازه بان 
اتلتیکومادرید به اولدترافورد نقل مکان کرد و قهرمان لیگ برتر، 
لیگ اروپا، جام حذفی و جام اتحادیه انگلیس شد و جوایز 
انفرادی متعددی را نیز کسب کرد. او در یونایتد فراز و نشیب های 
زیادی را تجربه کرد ولی حالا به یک نقطه عطف بزرگ رسیده و 
توانسته در دیدار برابر نیوکاسل برای پانصدمین بار پیراهن این 
تیم را به تن کند. دروازه بان اسپانیایی قبل از شروع بازی با یک 
پلاک حکاکی شده به نشانه پانصدمین حضور خود و یک جفت 
دستکش ویژه طراحی شده برای این مسابقه در زمین حاضر 
شد. دخیا دروازه بان باسابقه یونایتد گفت: فکر می کنم این 
رکورد دیوانه کننده ای است. انجام ۵۰۰ بازی برای این باشگاه 
برای من بسیار خاص است. احتمالا زمانی که فوتبال را متوقف 
کنم و به عقب نگاه کنم به این رکورد افتخار خواهم کرد. بیش 
از ۵۰۰ بازی برای یک باشگاه بزرگ انجام دادم. صادقانه بگویم، 
من فوق العاده به این رکورد افتخار می کنم و این شگفت انگیز 
است. این یک رویاست که اینجا باشم. من در یونایتد احساس 

۲۰۱۵ می کنم در خانواده خودم هستم. دخیا در  سال 
با رئال مادرید قرارداد امضا کرد ولی 
این انتقال به خاطر چند ثانیه دیرتر 
اقدام کردن منتفی شد. حالا داوید 
دخیا در کنار بزرگانی چون رایان گیگز، 
پل اسکولز و وین رونی در باشگاه ۵۰۰ 
تایی های یونایتد است. همچنین 
نفراتی چون سر بابی چارلتون، بیل 
فولکز، گری نویل، الکس استپنی، 

اروین  دنیس  دان،  تونی 
و جو اسپنس نیز بیش از 
داوید دخیا برای یونایتد 

بازی کرده اند. استپنی تنها 
دروازه بان جلوتر از دخئا در این 
فهرست است و رکورد ۵۳9 بازی او 
در تیررس این دروازه بان اسپانیایی 
است که قراردادش در انتهای فصل 

به پایان می رسد. منچستریونایتد تیم 
پنجم جدول رده بندی لیگ برتر باید در 
بازی بعدی خود چهارشنبه همین هفته در 
خانه به دیدار تاتنهام تیم سوم جدول برود 

و در ادامه نیز شیاطین سرخ باید با چلسی 
دیدار کنند.

حمید درخشان در خصوص شرایط تیم پرسپولیس 
بعداز بازی با مس رفسنجان و در آستانه بازی با ملوان انزلی 
اظهارداشت: شرایط پرسپولیس خوب است، اما در بازی با 
تراکتور و سپاهان مشکلاتی وجود داشت. سه امتیاز بازی 
با مس از نظر روحی و روانی به پرسپولیس کمک زیادی 
کرد تا آنها به سطح جدول بروند. ملوان هم تیم خوبی 
است و بازی سختی برای هر دو تیم خواهد بود. بازیکنان 
پرسپولیس نیاز به هماهنگی بیشتری دارند تا به هماهنگی 

خوبی برسند، اما این وقفه هایی که برای تیم ملی به وجود 
می آید کار را کمی سخت کرده است. وی درباره اینکه 
اردوهای تیم ملی در این شرایط کار را برای تیم ها سخت 
می کند یا نه، به فارس گفت: برای باشگاه ها این مساله خوب 
است که بازیکنان شان با شرایط جدید تمرین می کنند و 
هم اینکه تفکرات جدید را می بینند. با این همه لیگ برگزار 
می شود تا اولویت برای همه تیم ملی باشد و باید همه در 
این باره کمک کنند. پیشکسوت باشگاه پرسپولیس در 

خصوص اینکه به نظر می رسد بازیکنان ملی پوش بیشتر 
تمرکز خود را روی جام جهانی گذاشته اند تا لیگ، عنوان 
کرد: برگزاری جام جهانی هم بی تاثیر نیست. پرسپولیس تا 
اینجا از این مسائل ضرر نکرده و اردوهای تیم ملی ضرری 
به پرسپولیس نزده  است، اما باید هماهنگی بیشتری 
وجود داشته باشد تا تیم ها به یک نقطه نظر کامل برسند. 
درخشان در پاسخ به این سوال که نقاط ضعف و قوت 
پرسپولیس را در چه می دانید، تصریح کرد: نقطه قوت 
پرسپولیس خط هافبک این تیم است اما باید توپ رسانی 
بیشتری انجام دهند. درباره نقطه ضعف هم باید بگویم 
که به نظر من تو پ رسانی به خط حمله کم شده و لوکادیا 

خیلی توپ نمی گیرد. 

حمید  درخشان: 

نقطه قوت پرسپولیس خط هافبک است

 سیروس دین محمدی: 

دیگر لیگ پرتغال برای »طارمی« کوچک است 
سیروس دین محمدی، بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال و 
استقلال گفت، آنهایی که از استقلال انتقاد می کنند سال گذشته 

وقتی این تیم پشت سر هم مساوی می کرد، کجا بودند؟
  روند استقلال

سیروس دین محمدی درباره روند صعودی تیم فوتبال 
استقلال با»ساپینتو« و برتری این تیم مقابل ذوب آهن اصفهان 
در هفته نهم لیگ برتر فوتبال، اظهارداشت: همیشه گفتم تیم 
بد بازی کند و سه امتیاز را بگیرد، ایرادی ندارد. استقلال برابر 
ذوب آهن موقعیت خاصی نداشت، ولی سه امتیازی مهم را 
کسب کرد. ذوب آهن موقعیتی به حریفانش نمی دهد و تا همین 
هفته قبل تیمی بدون شکست بود. شکست دادن این تیم در 

اصفهان کار هر تیمی نیست. 
  مدعیان 

وی در مورد رقابت مدعیان بیان داشت: رقابت سختی 
بین استقلال، پرسپولیس و سپاهان وجود دارد و از گذشته 
هم این سه تیم رقابت داشتند. در مقاطعی تیم هایی مثل 

گل گهرسیرجان، فولادخوزستان و تراکتور هم به جمع مدعیان 
اضافه می شوند. به اعتقاد من تا نیم فصل تیم های مدعی 
خودشان را از سایر تیم ها جدا می کنند، هر چند که امسال تیم 
ضعیفی نداریم. ملوانی که پایین جدول قرار دارد در صورت 
حضور هوادارانش در خانه سخت می بازد. صنعت نفت آبادان 
و مس کرمان هم همین وضعیت را دارند. پیشکسوت فوتبال 
کشورمان خاطرنشان کرد: با توجه به امتیازگیری استقلال، 
روند این تیم را با ساپینتو مثبت می بینم. استقلال چسبیده به 
صدرجدول است و به دلیل تفاضل گل در جایگاه دوم قرار دارد. 

الان وقت انتقاد نیست و باید حمایت کرد. 
  دیدار با آلومینیوم 

بازیکن پیشین استقلال با اشاره به تقابل آبی پوشان با 
آلومینیوم اراک در هفته دهم لیگ برتر تصریح کرد: آلومینیوم 
تیم باکیفیتی است و در فاز حمله خوب عمل می کند و استقلال 
کار سختی مقابل این تیم دارد. آبی پوشان نباید مثل بازی 
با ذوب آهن باشند و باید آنقدر حمله کنند که به گل برسند. 

استقلال نباید محتاط بازی کند و در آزادی باید هجومی به 
میدان برود. بازیکنان آلومینیوم سرعتی و در ضدحمله خطرناک 

هستند. فکر می کنم بازی خوبی از آب در بیاید. 
  تیم ملی 

دین محمدی راجع به شرایط تیم ملی بعداز آمدن کارلوس 
کی روش اظهارداشت: من در مصاحبه هایی که انجام دادم 
بارها از اسکوچیچ تعریف کردم و موافق ماندن این مربی در 
تیم ملی بودم، ولی به  هر حال فدراسیون فوتبال تصمیم به 
آوردن کی روش گرفت. ما در دو بازی دوستانه مقابل اروگوئه و 
سنگال خصوصا بازی با اروگوئه نمایش خوبی داشتیم و تیم ملی 
با کی روش شرایط بهتری پیدا کرده است. کلاس جهانی این 
مربی بالاتر از اسکوچیچ است و امیدوارم در قطر شاهد نمایش 

خوبی از تیم ملی باشیم. 
  درخشش طارمی 

وی در مورد درخشش مهدی طارمی در لیگ پرتغال و اینکه 
گفته می شود این بازیکن از باشگاه آرسنال انگلیس پیشنهاد 
دارد، تاکیدکرد: خیلی از فوتبالیست ها این آرزو را دارند که 
از مقابل باشگاه آرسنال رد شوند. به نظر من طارمی توانایی 
درخشش در لیگ برتر انگلیس و باشگاهی مثل آرسنال را دارد و 

فکر می کنم دیگر لیگ پرتغال برای او کوچک است. 


